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IZVOD IZ ZAPISNIKA 

05. sjednice Školskog odbora OŠ Brajda u 2024. god. održanoj 31. ožujka 2024. godine 

 
Sjednici su nazočili članovi Školskoga odbora: Martin Miharija, Svjetlana Pantoš, 

Zvjezdana Pupčević, Vedrana Martinčić Kršul, Irena Bolf i Ivona Plenča.te ravnateljica škole Ana 
Kurilić i tajnica Škole Ivana Matasić Čorak. 

 
 Odsutni članovi Školskog odbora : Petra Karanikić (član u ostavci). 

 

Zapisnik je vodila tajnica Škole Ivana Matasić Čorak. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Martin Miharija, pozdravio  je nazočne, utvrdio kvorum te 

predložio  dnevni red: 

 

1. Zaključak o prihvaćanju Zapisnika sa 4. sjednice održane 18. ožujka 2024. godine 
2. Ostvarenje Financijskog plana za razdoblje od 01.01.-31.12.2023. godine 
3. Razno 
 

Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

ZAKLJUČCI/ODLUKE 

 

Ad 1.)  Usvaja se Zapisnik sa sjednice Školskog odbora održane 18. ožujka 2024. godine. 

Ad 2.)  Ostvarenje Financijskog plana za razdoblje od 01.01.-31.12.2023. godine, usvaja se. 
 
Ad 3.)  Ravnateljica Škole, Ana Kurilić obavijestila je članove Školskog odbora o radno-pravnom 
statusu radnice M.I. kojoj je ranije, prema prethodnoj suglasnosti Školskog odbora, otkazan 
ugovor o radu na neodređeno radno vrijeme temeljem rješenja Prosvjetne inspekcije – Rijeka. 
Nadalje, Ravnateljica je obavijestila Školski odbor o daljnjim poduzetim radnjama prema 
Upravnom odgoju za odgoj i obrazovanje te Samostalnom sektoru prosvjetne inspekcije, 
Područnoj službi – Rijeka. Članovi Školskog odbora navedeno primaju na znanje.  
 
Sjednica je održana elektroničkim putem. 
 
KLASA: 007-04/24-01/05 
URBROJ: 2170-1-70-02-24-1  
 
 
         Zapisnik vodila:               Predsjednik Školskoga odbora: 
 
Ivana Matasić Čorak, mag.iur., v.r.                   Martin Miharija, prof., v.r. 


